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29. redna seja Občinskega sveta Občine Tržič 

OBČINA TRŽIČ 

 

29. redna seja Občinskega sveta 

 

(16. junij 2022) 

 

 

 

 

Sejo je vodil podžupan Dušan Bodlaj (podžupan v začasnem 

opravljanju funkcije župana). 

 

Seja se je začela ob 17.00 uri. 

 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Ura je pet, lepo vas pozdravljam na 

29. redni seji Občinskega sveta Občine Tržič. Ta je danes 

zadnja pred počitnicami, zato nič manj pomembna. Tako, da 

verjamem, da se bomo dobro pogovorili, da bomo se dobro 

odločali. Za začetek pa seveda pozdrav himni in zastavi.  

 

/posnetek himne/ 

 

Za današnjo sejo so se opravičili gospod Drago Zadnikar, 

gospod Andrej Frelih, gospod Franjo Liška, gospa Jana Jenko 

in gospa Eva Truden.  

 

Tako, da bi jaz za začetek preveril sklepčnost v dvorani. 

Prosim, da s svojimi daljinskimi napravami z belim gumbom 

potrdite prisotnost. Hvala lepa. Ugotavljam, da je prisotnih 

17 svetnic in svetnikov, kar pomeni, da je današnja seja 

sklepčna.  

 

Prejeli ste dnevni red današnje seje. Vas sprašujem, če ima 

kdo kakšne predloge za umik točke z dnevnega reda. Če ni, 

potem sprašujem, če je kakšen predlog za razširitev dnevnega 

reda. Tudi ni. Kakšen predlog za spremembo vrstnega reda? 

Tudi ni. Hvala lepa. Danes glasovanja po skrajšanem postopku, 

po hitrem postopku nimamo predvidenega. Zato, bi vas kar 

prosil, da glasujemo o predlaganem dnevnem redu.  

 

Prisotnost v dvorani. 17 svetnic in svetnikov je prisotnih. 

Prosim, potrdite dnevni red s pritiskom na zeleno tipko. 

Soglasno smo dnevni red sprejeli. Hvala lepa.  
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Prehajamo na 1. TOČKO DNEVNEGA REDA – tukaj imamo dva 

zapisnika in sicer POTRDITEV ZAPISNIKA 28. REDNE SEJE 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE TRŽIČ Z DNE 19. 5. 2022 in POTRDITEV 

ZAPISNIKA 9. KORESPONDENČNE SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE 27. 

5. 2022. 

 

Dajem zapisnik 28. redne seje v razpravo. Pozdravljam tudi 

gospoda Mladena Novkovića, ki se nam je pridružil, 18 

prisotni v dvorani.  

 

Razprava na zapisnik, ki ste ga dobili. Ima kdo kakšne 

predloge za dopolnitev? Smo kaj pozabili? Kaj preskočili? Če 

je vsem vse v redu, potem dajem zapisnik 28. redne seje v 

potrditev.  

 

Prisotnost v dvorani, še enkrat. 18 svetnic in svetnikov je 

prisotnih. Kdo se z zapisnikom 28. redne seje strinja? Hvala 

lepa. Soglasno smo zapisnik tudi potrdili.  

 

Drugi zapisnik za potrditev je potrditev zapisnika 9. 

korespondenčne seje z dne 27. 5.. Razprava na ta zapisnik, 

ste prebrali? Ima kdo kakšne pripombe? Smo kaj narobe 

napisali notri? Če ni, potem tudi tega dam na glasovanje.  

 

Prisotnost v dvorani. 18 svetnic in svetnikov je prisotnih. 

Kdo se z zapisnikom 9. korespondenčne seje strinja? Soglasno 

smo tudi tega potrdili. Hvala lepa.  

 

Prehajamo na 2. TOČKO DNEVNEGA REDA – REALIZACIJA in sicer 

bomo tudi tukaj v dveh točkah to realizacijo pregledali. 

A) PREGLED IN REALIZACIJA SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

TRŽIČ, SPREJETIH NA 28. REDNI SEJI TER ODGOVORI NA VPRAŠANJA 

IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA; 

B) PREGLED IN REALIZACIJA SKLEPA OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

TRŽIČ, SPREJETEGA NA 9. KORESPONDENČNI SEJI. 

 

Najprej dajem v razpravo prvi del te točke Pregled in 

realizacija sklepov Občinskega sveta Občine Tržič, sprejetih 

na 28. redni seji ter odgovori na vprašanja in pobude članov 

Občinskega sveta. Odpiram razpravo. Mladen, izvoli.  

 

MLADEN NOVKOVIĆ: Jaz bi imel eno pobudo.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Niso še pobude. Zdaj je realizacija 

sklepov, da ne bomo preskočili. Pobude bodo potem pod točko 

3.  
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MLADEN NOVKOVIĆ: Potem bom jaz preskočil to realizacijo.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Še kdo, razpravo na realizacijo? Če 

ni, potem dam tudi to na glasovanje.  

 

Predlog sklepa: »Občinski svet Občine Tržič sprejme pregled 

in realizacijo sklepov sprejetih na 28. redni seji Občinskega 

sveta Občine Tržič, z dne 19. 5. 2022.« 

 

Prisotnost v dvorani. 18 svetnic in svetnikov je prisotnih. 

Kdo se s tem sklepom strinja? Tudi tega smo soglasno 

sprejeli.  

 

Drugi del realizacije je Pregled in realizacija sklepa 

Občinskega sveta Občine Tržič, sprejetega na 9. 

korespondenčni seji. Odpiram razpravo na ta zapis. Če ni, 

potem tudi to dajem na glasovanje.  

 

Prisotnost v dvorani. Prosim, potrdite z belo tipko. 

 

Predlog sklepa je sledeč: »Občinski svet Občine Tržič sprejme 

pregled in realizacijo sklepa sprejetega na 9. 

korespondenčni seji Občinskega sveta Občine Tržič, ki je 

potekala od 25. 5. od 15.00 ure do 27. 5. do 11.00 ure.« 

 

Kdo se s tem sklepom strinja? Tudi tega smo soglasno 

sprejeli. Hvala lepa. 

 

Prehajamo na 3. TOČKO DNEVNEGA REDA - VPRAŠANJA IN POBUDE 

ČLANOV OBČINSKEGA SVETA. Na pretekli seji smo odgovarjali na 

vprašanja in pobude gospe Vesne Tišler Sušnik, Andreja 

Freliha, gospe Vide Raztresen, gospe Jane Janko in gospe 

Teje Nemec. Danes kakšnih dolgov za nazaj nimamo, tako se 

prijavite k razpravi. Se pravi, Mladen Novković, gospa 

Melanija, gospod Jaka, gospod Andraž, potem imamo gospoda 

Zalarja, gospo Nemec.  

 

TEJA NEMEC: Če bo čas.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Ja, sem vas tudi na zadnjem mestu 

vpisal. Tako, da je to prvi krog zaenkrat. Gospod Mladen, 

izvoli. 

 

MLADEN NOVKOVIĆ: Jaz bi imel eno pobudo. Namreč glede cestne 

varnosti v mestnem jedru. Govoril sem z lastnikom te hiše na 
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Koroški 17. Tam se je obnovilo 12 stanovanj. Nekako se 

planira, da bo v kratkem notri 12 družin. Nekje 70 članov bo 

v tej hiši. Ta hiša se nahaja nasproti, ko se zavije na grad, 

vhod v hišo je zelo problematičen. Namreč vhod oziroma izhod 

je direktno na cestišče. Tukaj, ko avtomobili vozijo gor in 

dol, če se dva srečata, ponavadi je tam, saj brzin ni takih, 

ampak tudi če se gre 20, 30, gre se pa tik ob hiši. Prvič, 

tam je nekako šolska pot, ampak tukaj je največji problem je 

ker pride s hiše, tukaj bo tudi precej otrok, tam moraš res 

najprej glavo ven dati, potem pa nogo. Dostikrat se lahko 

naredi, da ti nogo kar odbije, ker gre dobesedno 20, 30 cm 

mimo hiše, pa to ne eden. Je dnevno kar veliko število ljudi, 

ki tako vozi in tega ne predvideva. Zdaj, v štiridesetih 

letih so v tej hiši živeli predvsem starejši ljudje, otrok 

skorajda ni bilo. Bom, rekel, ogromno stanovanje je bilo 

praznih. Zdaj se bo pa to bistveno spremenilo. Tako število 

otrok oziroma ljudi, ko bod tam ven hodili, zna  nastati ena 

taka zelo velika nevarnost. Tukaj je tudi lastnik hiše, ki 

bo zdaj ta stanovanja »rental«, je izrazil željo, da bi se 

tukaj nekako našla ena strokovna rešitev, ki bi to varnost 

dvignila na malo višji nivo. Zdaj, jaz ne vem, jaz nisem na 

tem področju strokovnjak, zdaj ali bi to bila kakšna ovira 

ali kakšna označba ali ena rešitev. Fino bi bilo, da se 

strokovne službe v to smer malo poglobijo, da bi se tukaj 

najde ena taka rešitev, ki bo bistveno zmanjšala nevarnost, 

ki se bo zdaj fejst povečala. Tako, da tukaj bi bilo fino, 

ta lastnik se bo tudi oglasil na občini in bi bilo fino, da 

se bi našla primerna rešitev. Toliko. Hvala.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa. Gospa Jasna Kavčič, pridi 

bližje, rabim tvojo strokovno pomoč. Jaz lahko probam samo 

malo razmišljati, pravega odgovora seveda ne poznam, ker 

nisem strokovnjak na tem področju. Ampak dejstvo je, da je 

ta tržiški Plac ali ta Koroška cesta dejansko res preozka in 

več ali manj vsi vhodi v hiše seveda gledajo direktno na 

ulico in tudi ta rešitev, ko smo zarisali modro cono za pešce 

je tudi, bom rekel, taka bolj moderna, kot pa ne, prava pa 

ni. Če bi bil tam pločnik nivojsko dvignjen, bi bilo to 

seveda veliko lažje, ker potem avto ne zapelje čez robnik, 

ampak tukaj se pa res dejansko umaknejo čisto do vrat. Tam 

je tudi seveda težava, ker je zadeva ozka in kakršno koli 

tam fizično oviro narediti bo tudi mogoče malo delikatno. 

Prej ali slej bo tisto oviro tudi kakšen avto s sabo odpeljal 

in ne bo služila svojemu  namenu. To je čisto moje laično 

razmišljanje. Bom prosil gospo Jasno, vodjo Urada za okolje 
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in prostor, da ona to s strokovnimi očmi malo osvetli in 

proba odgovoriti.  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): S 

to zadevo smo bili sicer ustno že seznanjeni, ko smo tam gor 

ene stvari gledali. Je pa zdaj zadeva tako. Vsako prometno 

ureditev, kjer ožimo vozišče ali karkoli, je treba z vidika 

res prometne varnosti z nekim izvedencem te stroke, ki se na 

to spozna predebatirati. Ker ni samo, da ti lokalno na nekem 

prostoru zožiš, je treba prej toliko nazaj, toliko metrov 

opozoriti, je ovira, je zoženo, kdo ima prednost in tako 

naprej. Tako, da to je zadeva, bom rekla, rešljiva, vendar 

kako in kaj postaviti, da bo varno za tistega, ki stopi iz 

hiše ven v redu, zadovoljiva, je to treba strokovno preveriti 

in da neki prometni strokovnjaki, ki se s to varnostjo 

ubadajo, to naredijo. Zdaj, predlagali bomo čisto tako, ker 

je ta hiša v redu, lastnik je pripravil, če sem si prav 

zapomnila 12 stanovanj. Če ga skrbi varnost prebivalcev, 

bodočih, ki bodo izhajali ven, mislim da za neko kombinacijo 

in delitvijo stroška tudi lahko tukaj poskrbimo za, bom 

rekla, ustrezno rešitev. Tako, ki bo strokovna podprta, ker 

drugače je težko podpisati odločbo, kaj naj se nekje dovoli, 

namesti in tako naprej, so pač človeška življenja 

predragocena. Če se bo lastnik oglasil ali bo kakšen pisen 

predlog, se bomo začeli pogovarjati, da čim hitreje ugotovimo 

kaj lahko postavimo, koliko je ocena tega stroška. Koliko 

nosi lastnik hiše bremena, cene stanovanj, vemo, so danes 

visoke, to kar bo za rešiti, mislim, da napram temu ni tak 

velik strošek. Je pa pomembno, da se to reši.  

 

TOMAŽ MEGLIČ: Samo predlog bi dal. Gledam tukaj na internetu, 

ta hiša. Lahko tudi lastnik sam malo sodeluje. 

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): Saj 

sem predlagala.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Saj bo moral.  

 

TOMAŽ MEGLIČ: Mislim reči, da bi riskiral eno stanovanje in 

naredi izhod na drugo stran.  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): To 

je težko urejati, izhod je bil vedno tukaj.  

 

TOMAŽ MEGLIČ: Ja, če pa za 90 stopinj obrneš izhod imaš pa 

večjo varnost.  
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PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Imaš težavo potem pri ZVKD-ju, ker ne 

bodo pustili kar fasade razkopati in še en vhod narediti.  

 

TOMAŽ MEGLIČ: Saj, samo vrata zakleneš. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Pa moraš nekje ven priti.  

 

TOMAŽ MEGLIČ: Saj pravim, da drugje ven prideš. Samo eno 

stanovanje bi moral »šenkati«, če je že tak problem. 

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Mislim, da se bo našla rešitev.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Mladen, ja.  

 

MLADEN NOVKOVIĆ: To sem hotel povedati, večina lastnikov, 

roko na srce, bi ga za to brigalo. Bodimo čisto realni in 

kakorkoli. On stanovanja oddaja, povpraševanje po 

stanovanjih je veliko. Za varnost ga lahko briga, to naj 

poskrbi vsak najemnik sam. Dejstvo je, da ta izhod takoj 

javna površina, ki mora za njo poskrbeti občina. Tukaj, da 

je lastnik izrazil to skrb, to samo pomeni, da je ta človek 

zelo v redu in tukaj bi morala občina priskočiti obvezno 

notri v to. Ker ne vem, koliko je to stvar tega, da on skrbi 

za varnost. To je javna površina, on s to javno površino 

nima nič. Bodimo realni.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Vsekakor bo občina naredila 

maksimalno pri temu, ker se zavedamo stanovanjskih problemov 

v Tržiču. V nemar 12 stanovanj pustiti in ne »suportirati« 

te zadeve, bi bilo pravzaprav nesramno. Bomo poskusili 

maksimalno reševati. Seveda bo lastnik moral pri temu 

sodelovati.  

 

MLADEN NOVKOVIĆ: Saj je tudi pripravljen. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Vemo, da je pripravljen in se bo to 

moralo definitivno na en način rešiti.  

 

MLADEN NOVKOVIĆ: Hvala.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Naslednja, gospa Melanija Primožič. 

Izvolite.  
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MELANIJA PRIMOŽIČ: Name so se obrnili prebivalci starega 

mestnega jedra in sicer imajo to željo, da bi namestili 

opozorilne table glede jutranjega sprehoda kužkov, ki 

opravljajo potrebe pred vhodnimi vrati in potem to notri 

teče in smrdi. Če bi se lahko kakšne table namestile.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Kužki po mestnem jedru, ne samo po 

mestnem jedru, kar po celi občini ali pa mogoče kar po celi 

Sloveniji so kar problem. Ne kužki ampak njihovi lastniki. 

Zdaj, kakšne opozorilne table, bom rekel, fino, da se vidijo. 

Saj vidimo jih, recimo tako ali tako po nekaterih travnikih 

so tiste tablice, je kužek narisan, ki lula in je to 

prečrtano. Ampak tak nezaveden lastnik bo tudi tisto tablo 

spregledal. Drugi problem je, ker v mestnem jedru ne smemo 

kar vse poprek postavljati razno raznih opozorilnih tabel, 

ker nas potem opozorijo ali pa, v bistvu, kaznujejo tudi iz 

Zavoda za varstvo kulturne dediščine. Jaz bi tukaj res 

apeliral na lastnike teh kužkov. Vemo, če ima veliko potrebno 

tisti kakec že pobere, kar se pa lula, tistega pa ne more in 

dejansko, kadar je dolgo časa lepo vreme in vročina začne 

zaudarjati od tega urina. Kadar dež pade to malo spere. Ne 

vem, Jasna, imamo še kakšno drugo rešitev? 

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Mogoče, če bi dodatno tega delavca iz komunale, ki skrbi za 

mestne ulice, da bi res takrat poleti malo več, če še z eno 

kanglo, bom rekla, malo spere. Drugega ni. Ker tam stati in 

loviti take lastnike je težko.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Jih je nemogoče.  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Tudi redarji ne bodo zdaj tam stali. Če kakšnega tako najde 

že, drugače je pa edino to, da se mogoče še malo naroči, če 

bo res tako stanje, bom rekla, nevzdržno, da je možno edino, 

da se z vodo spere. Vsaj za poletni čas.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Klemen, še ti si hotel nekaj 

pripomniti zraven.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Mislim, da je naša 

skupna odgovornost, da vse take lastnike psov, ko jih vidimo, 

opozorimo, jim povemo te stvari. 90 odstotkov ljudi sčasoma 

to razume, 10 jih pa verjetno nikoli ne bo. Žal je tako. 

Nekateri tudi, ne samo kužki, ljudje urinirajo, pa vemo, da 

je to prepovedano, pa ne bomo table dali za nekaj kar vemo, 
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da se ne dela. Mestno jedro je zgodovino in kulturno-

varstveno zaščiteno in ga je škoda zraven še z določenimi 

dodatnimi tablami onesnaževati. Na nas pa je to zavedanje 

neko z leti raste. Jaz v to verjamem in ljudem to probamo na 

lep način povedati.  

 

VIDA RAZTRESEN: Kaj pa ta avto, ki pometa ceste. Ali ima 

zraven še za vodo, da bi mogoče še spiral zraven.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Ta spira samo pod krtačami, ima tudi 

možnost sesanja. Kar se tiče tehnologije izpiranja, se da 

tudi, recimo oni imajo cisterno na Unimogu, samo ta povsod 

zraven ne more. Bi tudi to.  

 

MLADEN NOVKOVIĆ: Z wapom. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Z wapom ne. Boš fasado spraskal ven, 

potem bo pa še slabše. Z navadno »špric kanglo« bi moral, 

ker premočen curek ne sme biti, ker bo fasado izkopal. 

Predvsem pa to zavedanje ljudi, da je to naš skupen prostor, 

ki ga moramo čuvati in tisto, kar ne želiš, da drug tebi 

naredi, tudi ti ne delaj tega njemu. Teja, repliko ste imela.  

 

TEJA NEMEC: Jaz sem samo hotela dodati. Mogoče lahko v 

Tržičana damo kot ozaveščanje in da na to opozorimo. Da se 

vidi, da je to opaženo. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Mogoče, gospa Melanija, ta predlog. 

Mogoče napišite za v Tržičana kakšen tak članek in pozovite 

lastnike, da se to ne dela. V redu, smo rešitev našli.  

 

MLADEN NOVKOVIĆ: Jaz imam tudi še en predlog za v Tržičana, 

bolj kot eno karikaturo ali kakšen članek, kako nekoga to 

moti, na kakšen način, da so starejši ljudje, da ne morejo 

tega pospravljati, da to smrdi. Mogoče v vsakem Tržičanu en 

tak članek, kako nekoga moti. Tržičan je »fejst« bran in 

mislim, da bi to imelo veliko večji učinek, kot pa kakšna 

kazen.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Dobro, da ne bomo zašli predaleč v 

to. Naslednji, gospod Jaka Jankovec, izvoli. 

 

JAKA JANKOVEC: Jaz bi imel najprej pobudo in potem še 

vprašanje. Name so se obrnili prebivalci Zgornje Preske, 

predvsem študentje in dijaki. Če bi bila oziroma če je lahko 
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planirana enkrat v bližnji prihodnosti postavitev pokrite 

avtobusne postaje tam v Zgornji Preski, kjer je problem.  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): Na 

plazu? 

 

JAKA JANKOVEC: Ja, na plazu, vsaj na eni strani.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Bolj za v Kranj, kakor pa za v …. 

 

JAKA JANKOVEC: Bolj za v Kranj, ker zjutraj je problem, ko 

hodijo v šole in fakultete. To je pobuda in v razmislek 

mogoče.  

 

Potem imam še vprašanje. Zanima me, če so v planu kakšna 

dela oziroma zaprtje ceste med Slapam in Jelendolom, zdaj 

čez poletje. V poletni sezoni.  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Zaprtje? 

 

JAKA JANKOVEC: Kakršna koli dela, da se bo… 

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): Ne.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Jasna, bom kar tebi prepustil oba 

vprašanja.  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Zdaj, to kar se tiče pobude za avtobusno postajo v smeri 

Kranja na Zgornji Preski je absolutno na mestu. Bomo zapisali 

in dali v poračun. Tako, da letos bo to bolj težko, ampak 

zagotovo, take, kot imamo zdaj postavljene, da se zadeva 

pripravi.  

 

Kar se tiče, da bi se zapirale kakšne ceste v smislu, da 

bomo kaj delali. Ni predvideno. 

 

JAKA JANKOVEC: Hvala. Če pa kaj ne planiranega pride pa ne 

moremo… 

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): Če 

bi bilo slučajno kdaj kaj izrednega, ne moreva reči, ampak 

v smislu kakšnih rednih, načrtovanih del pa ne.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Gospod Žitnik, izvoli.  
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ANDRAŽ ŽITNIK: Hvala lepa za besedo. Moje vprašanje je v 

zvezi z bodočimi investicijami na lokaciji objekta Mladinski 

dom Ravne oziroma lokacija Pot na Zali Rovt 3. Gre za 

stanovanjsko, bom rekel, ne poslovni ampak družbeni objekt. 

Saj veste, da v spodnjih prostorih je dvoranica, ki je  

namenjena praktično cca za 1300 prebivalcev, ki jih obsega 

krajevna skupnost. To je relativno velika, lahko rečem, 

največja krajevna skupnost na tako majhnem prostoru. Seveda, 

poslušam že kakšne pol leta pobude krajanov oziroma vprašanja 

v zvezi z bodočimi investicijami glede stavbe in ureditve 

pripadajočih zemljišč okrog od parkirišč do ostalih površin. 

Tukaj bi tudi na tem mestu vprašal v zvezi z lastništvom te 

okolice. To je eno.  

 

Drugo, v zvezi z bodočimi investicijami, če bojo. Seveda, 

kakor mi je znano, večina stanovalcev v teh zgornjih 

stanovanjih je tudi pripravljeno sofinancirati določena dela 

glede obnove stavbe. Kakor sem jaz razumel, do izdelave 

končne fasade, da se stavba uredi kot energetsko varčen 

objekt. Hvala lepa.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Na prvi del, bom potem, Jasna, še 

tebe prosil za pomoč. Kar se tiče te stavbe, posebej 

Mladinskega centra, spodaj kjer so prostori krajevne 

skupnosti, v preteklosti, vsako leto, se pravi, če računamo 

pet, šest let nazaj. Vsako leto tam občina sofinancira ali 

čisto financira določene investicije, ki se tičejo in 

vzdrževanja in investicijskega vzdrževanja. Tako smo v 

preteklosti že zamenjali pod v prostorih Mladinskega centra, 

tam kjer imajo učilnico in kjer se notri družijo. Uredili 

smo WC-je čisto na novo tam notri. Uredili smo kompletno 

sobo krajevne skupnosti. Tukaj moram pohvaliti, res 

pohvaliti delo krajevne skupnosti. Ker oni so res zmeraj 

pobudnik, iniciator in tudi velik pomočnik pri teh delih. 

Tako, da sobo imajo oni kompletno urejeno, zamenjana okna, 

zamenjan pod, prebeljeno, vsa oprema je nova, to so v 

krajevni skupnosti sami kupili. V letošnjem letu smo  

zamenjali okna tudi v dvorani Mladinskega centra. Tako, da 

ne piha več notri. Tako, da je en del energetske sanacije 

tudi skozi ta okna narejen. Za prihodnja obdobja smo 

obljubili, da bomo sofinancirali tudi zamenjavo ali obnovo 

poda v sami dvorani. Meni se škoda zdi tisti parket ven 

metati ali pa ga prekrivati, ker je še zelo dober. Ga bomo 

probali strokovno obnoviti, ker tako dobrega poda, kot je 

parket danes ne prodajajo več. Ta parket je zdržal, bom 
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rekel, 40, 50 let brez problemov in z dobro, pametno obnovo 

bo zdržal že nadaljnjih 50. Še enkrat pohvalim tukaj delo 

članic in članov Sveta krajevne skupnosti. Res so pridni in 

pozna se, so eni redkih od krajevnih skupnosti, ki sproti 

ves denar, ki je namenjen krajevnim skupnostnim, tudi 

porabijo. Ne samo za dvorano. Porabijo ga tudi za urbano 

opremo v krajevni skupnosti in tukaj »kapo dol«.  

 

Kar se tiče energetske sanacije same stavbe je seveda tukaj 

na upravniku stavbe, da da pobudo za to energetsko sanacijo.  

 

Drugi večji problem je določitev pripadajočega zemljišča k 

stavbi. Zdaj je nastalo … /nerazumljivo/… proti rakam, od 

tam teče postopek določitve funkcionalnega zemljišča. Tisto 

funkcionalno zemljišče se dotika tudi te stavbe. Kar pomeni, 

da bi zdaj stanovalci, spet preko upravnika, morali čimprej 

sprožiti postopek določitve funkcionalnega  zemljišča tudi 

k tej stavbi. Ko bodo to imeli, potem pa s tistim 

funkcionalnim zemljiščem sami prosto razpolagajo. Ali bodo 

obdržali spredaj ta parkirna mesta, ki so ali jih bodo 

razširili. Kakor bodo naredili to je potem na njih od njihove 

volje odvisno. Občina seveda je tam lastnica treh… 

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Mislim, da sta dve stanovanji.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Dva ali tri stanovanja so občinska, 

tudi dvorana je občinska. Seveda, občina bo tvorno sodelovala 

pri teh postopkih in tukaj ni čisto nobenih težav. Samo 

upravnik mora te speljati in se bo ta zadeva uredila. Se 

pravi, delna sanacija, energetska sanacija, je narejena 

skozi menjavo oken. Vsako leto se nekaj tudi naredi glede 

investicijskega vzdrževanja in posodabljanja samega objekta. 

Jasna, sem še kaj pozabil.  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): Ne, 

samo mogoče bi samo toliko povedala, da ta postopek za 

določitev pripadajočega zemljišča že kar nekaj časa teče. 

Tam je bilo treba odmeriti in to stopnišče zunanje, potem se 

tam zadaj nahaja neka garaža, ki je v lasti drugih oseb. 

Potem so bile že, prej sta imela bloka Pot na Zali Rovt 9 in 

11, upravno odločbo za določitev funkcionalnega zemljišča in 

je tam tista meja kje se zdaj ven vozi in tako naprej. Cel 

kup enih težav je bilo, ampak zdaj je zadeva toliko daleč, 

da mislim, da je ravno ta teden, v začetku tedna, prišel iz 

sodišča predlog upravnika, kako naj se zdaj oblikuje oziroma 
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izpiše akt o oblikovanju etažne lastnine. To je zdaj že tako 

daleč, ko bo to potrjeno, da bo za posamezen del, za skupne 

dele stavb vpisano lastništvo, kdo kaj uporablja. Je pa tako, 

za samo energetsko sanacijo, tako kot je podžupan povedal, 

v takih primerih, ko je tako mešano lastništvo je najbolje, 

da upravnik pride s predlogom, z nekim obsegom del, 

predračunom, okvirnim. Potem mi glede na lastništvo, delež, 

to upravnik vse ima, lahko v proračunu zagotovimo sredstva. 

Verjetno se letos tega ne bodo lotili, če se pa nameravajo 

prihodnje leto, bi bilo ta kontakt čim hitreje za dobiti. 

Bom jaz tudi sodelavko s tega področja, da naj upravnika 

pokliče in vpraša kako daleč so, da se vsaj neka groba ocena 

in sredstva za točno to stavbo namenijo. Iz tega naslova.  

 

ANDRAŽ ŽITNIK: Še nekaj bi imel, podvprašanje. Ko sem omenil 

fasado. Kdaj bi se lahko približno ta postopek pričel, seveda 

ob sofinanciranju lastnikov stanovanj.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Postopek se prične v bistvu z 

proračunskim letom, kamor moramo mi stroške te obnove, kakor 

je Jasna prej rekla. Upravnik stavbe mora pridobiti 

predračune, da vemo po koliko so hruške, če po domače rečem. 

Potem ustrezen delež, kar pripada na občino, moramo mi tudi 

umestiti v proračun. Sredi leta ali na horuk na to ne gre.  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): Še 

tako je, teh razmerij ne poznam, koliko je kdo lastniško. 

Zdaj, če bomo mi večinski lastnik, bomo mi morali javno 

naročilo speljati, samo je spet zaželeno sodelovanje. Tudi 

opredeliti na kakšen način se bodo vključili ostali etažni 

lastniki. Ali bodo dali pooblastilo, da občina to spelje. 

Drugače mi ne moremo samo za naš delež. Tako, da se vse da 

speljati, samo čim hitreje je treba s podatki priti, da bomo 

mi sredstva rezervirali. Letošnje leto žal ne, da bi to skozi 

spravili, ker že tako imamo na stanovanjskem področju 

sredstva razporejena in ne bo šlo.  

 

ANDRAŽ ŽITNIK: Se pravi, bo to delo za naslednjo sestavo 

občinsko sestavo oziroma Krajevne skupnosti Ravne v novi 

sestavi.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Predvsem je zdaj delo upravnika, da 

pridobi predračune in da vidi tudi klimo pri ostalih 

stanovalcih, če so tudi pripravljeni. 
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JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): Če 

so vsi pripravljeni so-investirati.  

 

ANDRAŽ ŽITNIK: Hvala, bom jaz to prenesel. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa. Naslednji, gospod Zalar.  

 

DRAGO ZALAR: Jaz bi vprašal, name so se obrnili krajani 

tistega našega zadraškega konca, naj vprašam kako je zdaj s 

to našo zadevo, kar sem že parkrat na prejšnjih sejah 

vprašal. Se pravi, glede pločnika, kolesarske steze in ceste. 

Zdaj, kot vemo, takrat nam je župan povedal, da nas »bremza« 

tudi vodovod, ki ga Naklanci morajo potegniti. To so zdaj 

Naklanci naredili. Ljudje pričakujejo, glede na to, da je 

občinska uprava oziroma župan dal besedo, me zanima kje ta 

zadeva je. Če lahko kakšen odgovor ali pojasnilo dobim.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Zadeva je taka. Mi smo ta pločnik in  

kolesarsko stezo, bom rekel, kar bogato sprojektirali, tako 

da bi pločnik in kolesarska steza bila ločena. Kar pomeni, 

da bi pešci imeli svojo površino, kolesarska steza pa tudi 

svojo. Mislim, da je 3 metre in pol ali 4 metre in pol je 

vsa širina tega pločnika. Projekt je bil narejen. Mi smo 

dali, glede na popis iz tega projekta smo dali izdelati 

predračune in smo se seveda prijeli za glavo. Iz tistih 

začetnih, kjer smo imeli okrog 150 tisoč, če se ne motim, 

tega denarja, je prišel predračun za 400 tisoč evrov. Brez 

DDV. Odločili smo se, da mi, zdaj v prvem koraku, da rešimo 

vaše otroke, vseeno naredimo pešpot tam, se pravi en pločnik, 

ki bo zaenkrat v makadamskem nasutju, kot če gledamo tukaj 

od križišča proti čistilni napravi in nazaj proti 

industrijski coni. Tak bo, tam bo široko 1,5 metra ali 2 

metra v makadamski utrjeni obliki. Tako, da bodo otroci 

lahko, bom rekel, po čistem pesku hodili izven cestišča do 

te prve avtobusne postaje. V naslednjem koraku pa naredimo 

potem še drugi del. Kako se bo zdaj priključilo dol do 

Zadrage, sem pa zadnjič z županom obline Naklo govoril in je 

rekel, da dol prav v Zadragi, ki se tukaj začne, pravzaprav 

se njihov pločnik neha, da oni imajo še nekaj za vkopati 

notri in da tudi oni ne bodo letos asfaltne prevleke tam 

dajali. Bomo ga zaprosili, če tudi on vsaj v makadamski 

obliki potegne dol do avtobusne postaje v Zadragi. Tako, da 

imajo otroci tam na obe strani izven cestišča hoditi varno 

po tej poti. Tako, da zaenkrat tega denarja zares ne vidimo, 

teh 400 tisoč je res malo preveč. Zadeve so se podražile, mi 

na to nismo imeli vpliva. Po prvotni projektantski oceni je 
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bilo to bistveno manj, ampak vseeno, to smo obljubili. Se 

pravi, otroke bomo iz ceste dol spravili, da bo to bolj 

varno. Vsaj to.  

 

DRAGO ZALAR: Lahko samo še to. Do kdaj računamo potem, da bo 

ta makadamski pas.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Popisi se zdaj delajo, mi bomo zares 

dali vse od sebe, da do začetka šolskega leta to zadevščino 

speljemo. 

 

DRAGO ZALAR: Samo še to vprašam, da bom potem prenesel 

naprej. Se pravi, od Zadrage dol, ste povedal, kako bomo in 

tudi Naklanci. Kaj pa gor? Do Benedičiča.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Do Benedičiča, tako kot je bilo v 

planu od začetka. Do tistega uvoza, da pločnik v makadamski 

obliki speljemo, tako da ga izven ceste pošljemo.  

 

ANDRAŽ ŽITNIK: Hvala za odgovor.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Še direktorja imamo.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Podžupan, hvala za 

besedo. Samo toliko v pojasnilo, s tem projektom se mi 

kontinuirano ukvarjamo od sprejetja proračuna. Zdaj je v 

izdelavi že tretji popis. Najprej je bila cela zgodba 

postavljena vključno s cesto in je bila cifra enormna. Smo 

rekli, v redu, cesta mogoče še lahko počaka, otroci imajo 

prednost. Se je naredil popis za kolesarsko stezo in pešpot 

in smo na 339 tisoč brez DDV, 491 tisoč pa z DDV, kar je 

strošek proračuna in je to tudi nesprejemljivo za proračun. 

Tako, da zdaj je v izdelavi tretji popis za to varianto, ki 

jo je podžupan omenil.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Tako, da za varnost bomo poskrbeli. 

Sicer ne bo najbolj komfortna in najbolj, bom rekel, po 

predpisih, ampak vsaj varnost pa bo.  

 

DRAGO ZALAR: Saj je že to nekaj. Saj to je tisto izhodišče, 

ki smo si ga tudi ljudje tam želeli. Če je v prvem koraku  

in če je neka zaveza, da bo potem še naprej, je to seveda 

tisto, kar je za nas že zelo veliko. Mi si želimo, da bi res 

mogoče tako kot ste rekli, do jeseni, ko bodo otroci spet 

šli v šolo to bilo.  
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PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Do takrat.  

 

DRAGO ZALAR: Hvala, najlepša.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Janez, lahko spustiva naprej gospo 

Nemčevo, potem tebe za drugi krog. Bomo danes malo, če ste  

za to, presegli termin za vprašanja in pobude. Ker potem dva 

meseca nimamo seje in bi danes kar razčistili to kar je. 

Teja, izvoli. 

 

TEJA NEMEC: Hvala. Jaz bi samo vprašala, če je Občina Tržič 

kdaj že imela denarno socialno pomoč in če je kdaj 

razmišljala v to smer.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Hvala za besedo. 

Občina je imela denarno socialno pomoč. 

 

TEJA NEMEC: V preteklih letih?  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): V preteklih letih. 

Mislim, da tri leta nazaj. Ampak je bilo na podlagi, mislim, 

da ene revizije Službe za revizijo iz Kranja ugotovljeno, da 

taka pomoč nima pravne podlage v predpisih, ker je za 

tovrstno pomoč pristojna Republika Slovenija, ki na podlagi 

predpisov o socialni varnosti odmerja te socialne pomoči. 

Ker razpolaga tudi z vsemi podatki, premoženjskim stanjem in 

tako naprej. Takrat so nam na nek način povedali, da te 

pravne podlage ni za tovrstno pomoč.  

 

TEJA NEMEC: Drugače to veliko občin prakticira. Saj to 

verjetno veste.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Saj tudi mi smo, 

dokler ni bilo teh opozoril. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Do revizije, potem pa konec.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Neka logika v tem 

je, če pomislimo. Če imamo Center za socialno delo… 

 

TEJA NEMEC: To Center za socialno delo rešuje.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Seveda. Tam so, jaz mislim, da kar 

dobro usposobljeni in dobro založeni z denarjem, da tudi 

potem to pravično razdelijo in nudijo tistim, ki so res 

potrebni. Oni imajo vpoglede v vse, kakor je direktor rekel, 
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ta socialna stanja posameznih prosilcev. Občina tega nima in 

tudi ne sme imeti.  

 

TEJA NEMEC:  Saj jaz to vem. Ampak, veliko občin to ima, 

ampak v sodelovanju s Centrom za socialno delo, kakor…. 

Vprašam. Vprašanje – pobuda.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Tako je. Saj zato smo tukaj. V redu. 

Še zadnji, gospod Bogataj. Izvoli, Janez. 

 

JANEZ BOGATAJ: Hvala za besedo. Vprašanje, ta usad, o njem 

se pogovarjamo že tri leta. Sem zdaj opazil, da zdaj tam 

stojijo opozorilni stebrički. Se pravi, da se nekaj tam 

premika. Bo to mogoče se začela sanacija, je moje vprašanje. 

Sem že dol na vpadnici za Paloviče, Leše. Še ena stvar, dol 

se je asfalt, prevleka uredila, ampak tam, kjer je bil pa 

asfalt prerezan, tam bi morali par lopat asfalta dati. Tam 

se je posedlo in avto udari v luknjo kakor na ležečem…  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Tukaj pri Palovčah? 

 

JANEZ BOGATAJ: Ja, to sta dva taka, če bi se nekje 

asfaltiralo, da bi prišel tja s par lopatami, bi to bilo 

hitro rešeno brez problema.  

 

Še naprej, za cesto,  smo se menili za nasutje. Jaz sem s 

Krajevno skupnostjo, s predsednikom govoril. On se strinja, 

da bi bilo tako, kakor je župan obljubil, da bi občina 

material plačala, krajevna skupnost pa stroj, da se »po-

gliha«, zavalja.  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): To 

gre za to pot… 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Imamo mi tam kakšen popis del ali kaj 

takega narejeno. 

 

JANEZ BOGATAJ: Jaz sem to že dal.  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Bomo preverili.  

 

JANEZ BOGATAJ: Jaz sem tri poiskal takrat in sem najcenejšega 

ponudnika …/nerazumljivo/….  
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PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: To je kar se tiče strojev. Matirala 

pa… 

 

JANEZ BOGATAJ: Materiali pa, lahko pripelje z Vrhnika, nekje, 

je ceneje z vožnjo vred, kakor pa, če bi ga tu nekje naročili. 

Material bi dol »skipal« in bi ga zvozili in bi se to rešilo. 

Zdaj, ti dve luknji bi bilo pa fino, to tako  udari avto. 

Mislim, da je vedno huje.  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): To 

bomo pregledali, kar se tiče na koncu asfalta. Je pa zadeva 

tako, ker komunala vsake toliko časa, nabavijo ta vroči 

asfalt, pa da se po lopato »flikajo« zadeve, teh je ogromno. 

Tako, da to bom fantom prenesla in naročila. Zdaj ti 

stebrički tam na usadu so se pojavili. Vemo, študiramo, kaj 

bomo še letos lahko naredili, tako da nismo še  zaključili. 

Tako, da so fantje stanje pogledali, tako da bi kakšen avto 

imel kakšne težave še ni, je pa prav da se to uredi. Če bo 

le ta sanacija ne toliko predraga, bomo nekaj rešili. Ne bo 

zdaj kakšna prav draga izvedba, ker tam je treba vedeti, da 

na temu mestu je že pred leti, mislim, da takrat smo po nekih 

neurjih nekaj sanirali in je problem v tem, ker je spodaj 

lesena »kašta« in zgleda, da je les malo popustil. Očitno 

zaradi tega prihaja do tega posutja.  

 

Kar se tiče te ceste dol čez polja je povezava, ni 

kategorizirano. Tukaj zdaj, če je ta material, če hočemo to, 

da komunala  pripelje se je treba s komunalo zmeniti kje pri 

kateremu najcenejšemu in za koliko kubikov smo se to 

pogovarjali.  

 

JANEZ BOGATAJ: Mi smo se takrat pogovarjali, župan je 

obljubil 100 kubikov.  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Koliko? 

 

JANEZ BOGATAJ: 100 kubikov je obljubil. Mi bomo veseli, če 

ga 50 kubikov dobimo.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Treba bo malo pregledati in popis 

narediti, koliko je dejansko treba tega. Tam je pa težava, 

to sem že zadnjič povedal. Težava je, da ta cesta poteka 

večinsko po privatnih parcelah in mi take privatne parcele, 

kot občina, ne smemo financirati. Zdaj, ne bomo novo 

naredili, to sigurno ne bo šlo. Krajevna skupnost zato dobiva 
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denar, da take lokalne ceste pomaga vzdrževati. Makadamske 

lokalne ceste. Tako, da je bolj na krajevni skupnosti, da 

lahko naredi. Mi, kot občina smo v prekršku, če financiramo 

take stvari na privatnih cestah.  

 

JANEZ BOGATAJ: Podžupan, fino bi bilo, da bi tja prišel in 

to malo pogledal. To ni kakšen tak bav bav.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Saj vem, saj sem že ene trikrat bil 

na tej cesti.  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Ampak teh 50 kubikov, zdaj ko so šle cene gradbenega 

materiala gor, plus prevoz. 

 

JANEZ BOGATAJ: Je treba hitro nabaviti… 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Posebej zdaj, ko je že »fejst« drago. 

Dobro, toliko smo imeli. Se opravičujem, malo smo 

prekoračili, za 15 minut tisti predviden čas. Ampak mislim, 

da je prav, da pred počitnicami te zadeve »spucamo«. Potem, 

če z dva meseca se težko spomnimo kaj smo pravzaprav hoteli.  

 

Prehajamo na 4. TOČKO DNEVNEGA REDA - KMVVI: PREDLOG SKLEPA 

O DOLOČITVI PLAČE ZA ZAČASNO OPRAVLJANJE FUNKCIJE ŽUPANA 

OBČINE TRŽIČ. Tako, da kar gospodu predsedniku Žitniku 

predajam besedo.  

 

ANDRAŽ ŽITNIK (PREDSEDNIK KMVVI): Hvala lepa. Torej, 

komisija bo danes predlagal občinskemu svetu v sprejem dva 

predloga sklepa. Sicer zaradi dejstva, da je, kot je že vsem 

znano, bivšemu županu prenehal mandat zaradi znanih 

razlogov. Bivši župan je s sklepom imenoval Dušana Bodlaja, 

da od dne 14. 5. začasno opravlja funkcijo župana občine 

Tržič do jesenskih volitev. Torej, gre za formalen sprejem 

sklepa in sicer prvi sklep se glasi: »Podžupan Dušan Bodlaj, 

ki od dne 14. 5. 2022 začasno opravlja funkcijo župana se z 

dnem 14. 5. uvrsti v 53 plačni razred, to je v plačni razred 

funkcije župana občine Tržič.« To je prvi sklep.  

 

In drugi: »Sklep o določitvi plače podžupanu Dušanu Bodlaju, 

v začasnem opravljanju funkcije župana občine Tržič izda 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.« 

Toliko z moje strani. Če kdo hoče videti čistopis, ga lahko 

vidi pri meni.  
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Kot sem dejal, formalna zadeva. Dobili ste tudi obrazložitev 

v gradivu.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala. 

 

ANDRAŽ ŽITNIK: Prosim. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Odpiram razpravo k tej točki. Če ni, 

potem preverimo stanje v dvorani. Trenutno nas je 16, če sem 

prav videl.  

 

Predlog sklepa je sledeč: »Podžupan Dušan Bodlaj od dne 14. 

5. 2022 začasno opravlja funkcijo župana, se z dnem 14. 5. 

2022 uvrsti v 53. plačni razred, to je v plačni razred 

funkcije župana Občine Tržič.« Kdo se s tem sklepom strinja? 

Soglasno smo sklep sprejeli.  

 

Zdaj še drugi del tega sklepa: »Sklep o določitvi plače 

podžupanu Dušanu Bodlaju, v začasnem opravljanju funkcije 

župana občine Tržič, izda Komisija za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja.« 

 

16 nas je prisotnih v dvorani. Kdo se s tem sklepom strinja? 

Hvala lepa. Zahvaljujem se tudi v mojem imenu za povečanje 

plače in za zaupanje.  

 

Prehajamo na 5. TOČKO DNEVNEGA REDA - PREDLOG ODLOKA O 

KONCESIJI ZA GOSPODARSKI JAVNI SLUŽBI OBDELAVE DOLOČENIH 

VRST KOMUNALNIH ODPADKOV IN ODLAGANJA OSTANKOV PREDELAVE ALI 

ODSTRANJEVANJA KOMUNALNIH ODPADKOV Z OBMOČJA OBČINE TRŽIČ – 

2. OBRAVNAVA. Prejeli smo pred sejo en amandma, ki je bil v 

bistvu predlagan na Odboru za gospodarstvo. Tam so ugotovili, 

da je v 17. členu predloga tega odloka preveč specifično 

napisano, da je medobčinski inšpektorat tisti, ki ima 

pristojnost kontrole nad tem. Ampak, če medobčinski 

inšpektorat kakorkoli spremeni svoje ime ali da pooblastimo 

kakšno drugo službo, so predlagali, da namesto tega 

uporabljamo termin »inšpekcijski organ«, kar je pa bolj 

splošno. Tako, da katerikoli inšpekcijski organ, kakorkoli 

se bo imenoval, bo tudi v bistvu lahko se našel v tem 17. 

členu odloka. Zdaj, če ste me prav razumeli, jaz odpiram 

razpravo na ta amandma. Približno tako je napisano tudi v 

tej obrazložitvi, tako da če ima kdo kakšne… Posebej Odbor 

za gospodarstvo, vi ste to predlagali, sem prav povedal? 
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MARJAN VETERNIK (ODBOR ZA GOSPODARSTVO IN GOSPODARSKE JAVNE 

SLUŽBE): Je prav.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Odpiram razpravo, če ima še kdo kakšno 

vprašanje glede tega. Predlagam, da ta amandma sprejmemo, 

ker je čisto prav, se jim zahvaljujem, da so ta odlok tako 

podrobno brali in da so našli to neskladje in kar tak lapsus. 

Razprave ni. Zdaj bom jaz amandma še enkrat prebral in potem 

bomo o njemu glasovali. Amandma se tako glasi: »V 17. členu 

predloga odloka se črta besedilo Medobčinski inšpektorat 

Kranj in se nadomesti z besedilom »inšpekcijski organ«.  

 

Novo besedilo 17. člena odloka se po novem glasi: »Nadzor 

nad izvajanjem določil tega odloka izvaja tudi inšpekcijski 

organ, ki je na območju občine Tržič pristojen za vodenje 

postopkov o ugotovljenih prekrških ter ostali državni 

organi, ki imajo takšno pristojnost po samem zakonu.« Bom 

počakal toliko, da vam razdelijo ta amandma. Preglejte, potem 

bomo pa to dali na glasovanje.  

 

Zdaj, dokler berete, naj pozdravim predstavnico sedme sile. 

Lep pozdrav, dobrodošla.  

 

Ste prebrali? Ima še kdo kaj za pripomniti, vprašati? Če ne, 

potem dajem na glasovanje, v sprejem tega amandmaja. 

Prisotnost v dvorani prvo preverimo. Trenutno nas je 17 

prisotnih. Kdo se s tem amandmajem strinja? Amandma smo 

soglasno sprejeli.  

 

Zdaj gremo lahko, po sprejemu tega amandmaja, lahko tudi na 

naš predlog odloka o koncesiji v drugem branju. Drugo branje 

sicer po Poslovniku ni namenjeno razpravi, če ni bilo kakšnih 

dodatnih predlogov in pripomb. Vseeno, pri nas je v tem 

občinskem svetu, kjer smo malo bolj demokratični, kakor pa 

ostali, vseeno dovolimo tudi te razprave. Zdaj, če ima kakšen 

na ta odlok v drugem branju še kakšna vprašanja, nejasnosti. 

Saj zato imamo danes strokovnjaka tudi tukaj. Vas prosim, če 

ste to pregledali, predelali, če ni kaj jasno, kar vprašajte 

in bomo razjasnili te zadeve. Če razprave ni, potem bomo 

glasovali o sklepu. Seveda z upoštevanjem sprejetega 

amandmaja, ki v temu sklepu še ni naveden, ampak smo ga 

predhodno sprejeli, tako da ga bomo tudi vključili v sam 

tekst odloka o koncesiji. Preverimo stanje v dvorani. Jaz 

bom pa vmes prebral predlog sklep.  
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Predlog sklepa se glasi: »Sprejme se Predlog odloka o 

koncesiji za gospodarske javne službe obdelave določenih 

vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali 

odstranjevanja komunalnih odpadkov z območja občine Tržič – 

2. obravnava z upoštevanjem sprejetega amandmaja.«  

 

Prisotnost je 17. Kdo je za sprejem tega sklepa? Tudi ta 

sklep smo soglasno sprejeli. Hvala lepa.  

 

Prehajamo na 6. TOČKO DNEVNEGA REDA, ki se tudi nanaša na te 

naše nesrečne odpadke. In sicer je PREDLOG  AKTA O 

USTANOVITVI SVETA RCERO LJUBLJANA – 2. OBRAVNAVA. Tudi tu 

gre za drugo obravnavo. Na ta predlog nismo prejeli nobenih 

amandmajev ali kakršnihkoli pripomb. Ampak vseeno, tudi 

skladno z našo navado dajem tudi to v razpravo. Če ima kdo 

še kakšne pomisleke ali vprašanja v zvezi s tem odlokom, vas 

prosim. Če ni okrog tega razprave, potem spet preverimo 

prisotnost v dvorani. Še vedno nas je 17.  

 

Predlog sklepa je kratek in se glasi: »Sprejme se predlog 

akta o ustanovitvi Sveta RCERO Ljubljana v drugi obravnavi. 

Kdo se s tem predlogom sklepa strinja? Soglasno smo tudi ta 

predlog sprejeli. Hvala lepa.  

 

Prehajamo na 7. TOČKO DNEVNEGA REDA - PREDLOG ODLOKA O 

SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TRŽIČ ZA 

LETO 2022, tako imenovani rebalans proračuna. Zdaj bom jaz 

kar predal besedo naši strokovnjakinji Jasni Kavčič, ker 

večina teh predlogov sprememb se nanaša prav na Urad za 

okolje in prostor. Lahko pa direktorja prosimo še za uvodno 

besedo, ki je bil pri tem najbolj vključen. Klemen, izvoli.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Hvala lepa za besedo. 

Pri tem rebalansu ne gre za kakšne ključne, velike posege v 

proračun. Glavni povod ali vzrok je uskladitev tega 

največjega projekta, ki je v izvajanju in sicer odvajanje in 

čiščenje odpadnih voda v porečju Zgornje Save v občini Tržič 

oziroma komunalno opremljanje aglomeracije Loka ali 

skrajšano DRR2. Smo v fazi priprave zahtevkov za pridobitev 

oziroma za že izvedb nakazil iz državnega proračuna in za ta 

namen je potrebna pred prvo odobritvijo zahtevka uskladitev 

tudi v občinskem proračunu. Kot ste videli, v bistvu, glavne 

spremembe se dogajajo na samih postavkah iz katerih se NRP 

financira in sicer kar se tiče vode, komunalne infrastrukture 

in cestne infrastrukture. Zdaj, točke detajle potem lahko v 

nadaljevanju gospa Kavčič pojasni. Ne gre za neka bistvena 



 

 22/37 

29. redna seja Občinskega sveta Občine Tržič 

odstopanja v finančnem smislu. Tukaj mislim, da je celo 

40.000 eur znižanja.  

 

Potem je drugi projekt, ki je malo vsebinske narave. In 

sicer, kot smo že prej, pri projektu pešpoti in kolesarske 

povezave Zadraga ugotovili, da je tudi pri projektu »Žive 

legende« stanje tako, da je bil dve leti nazaj  načrtovan, 

cene pa so šle v nebo. Tako, da mi smo naredili informativno 

povpraševanje za izvedbo tega projekta preden ga damo na 

portal javnih naročil in se je izkazalo, da nam po finančni 

oceni manjka tam okrog 40.000 eur. Zaradi same pomembnosti 

projekta, tudi v sklopu energetske sanacije gradu Neuhaus 

menimo, da je vseeno smiselno poskusiti z javnim naročilom. 

Ni nujno, da nam bo uspelo, da bo teh 40.000 eur zadostovalo, 

da gremo v javno naročilo. Zato je potrebno zagotoviti 

dodatnih 40.000 eur.  

 

Vsebinskih je nekaj manjših sprememb, in sicer za namene 

rednega vzdrževanja in upravljanja povečujemo za 20.000 eur 

postavko 10107 in sicer »Upravljanje in vzdrževanje 

poslovnih prostorov«. Potem tudi postavka 60105, ki se nanaša 

na vzdrževanje stanovanj. Tam je konkreten primer, kjer se 

je pred časom pokazalo, da je ostrešje, mislim, da na stavbi 

Trg svobode 20, v katastrofalnem stanju, za katerega mi prej 

nismo vedeli. Se je opravil ogled in da preprečimo nadaljnjo 

škodo je potrebno zagotoviti ta dodatna sredstva. Potem se 

za 5.000 eur povečuje postavka »Plačila pogrebnih storitev«, 

ker je prišlo ob prejšnjem rebalansu do manjše napake tudi 

z naše strani. Se je pomotoma izbrisala postavka, ampak ta 

plačila pogrebnih storitev socialno ogroženim je še vedno 

obveznost občine Tržič in ne Republike Slovenije, kot se je 

zgodilo z Zakonom o finančni razbremenitvi občin. Potem še 

za 10.000 eur se poveča postavka »Dejavnost gasilske zveze 

in društev« in za Krajevnost skupnost Bistrica pri Tržiču se 

zagotavlja iz podobnega razloga, ker so bile investicije 

dražje od načrtovanih, dodatnih 8.000 eur.  

 

Največja sprememba, ki bremeni proračun je na Vrtcu Tržič. 

Kot velikokrat povem, ob povišanjih cen, da le-te najbolj 

bremenijo občinski proračun. Če se spomnite 70 : 30 je 

poprečno razmerje med tistim, kar vplačujejo starši in kar 

vplačuje občina Tržič. Seveda, 70 % pade na občinski 

proračun. Dodatno se nam pojavljajo sklepi o dodatni 

strokovni pomoči za otroke, ki so zakonska obveza, to nanese 

63.000 eur in nekaj je še najemnine.  
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Tako, da zdaj ta rebalans ne posega v samo finančno 

stabilnost. Mogoče še kot informacija, v preteklem tednu je 

bila sklenjena tudi kreditna pogodba za dolgoročno 

financiranje projekta DRR2 v višini 4 milijone evrov za 15 

let. Mogoče se mi zdi še to pomembno povedati, da ravno še 

enkrat toliko ima občina kreditnega potenciala. Pred to 

zadolžitvijo smo bili praktično ena najnižje zadolženih 

občin na Gorenjskem, če ne celo najnižje. Merjeno na dolg na 

prebivalca. Toliko za uvod.  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): Bi 

jaz mogoče še dodala kakšno malenkost glede tega NRP-ja 

aglomeracije Loka, to komunalno opremljanje. Kot je že 

direktor povedal, se vedno zakomplicira takrat, ko želimo 

zahtevke oddati v Ljubljano. Tam so striktni in zahtevajo, 

da je NRP usklajen. Zdaj, glede na to, da smo že to 

sofinancersko pogodbo dobili relativno pozno, se pravi, 

potem ko smo že za proračun lansko leto stvari pripravljali 

in tudi glede na te terminske plane, ki nam jih je izvajalec 

na začetku dal smo pač po najboljših, bom rekla, vedenjih ta 

NRP sestavili. Ker gre tukaj za financiranje in treh 

različnih postavk, ker poleg gradnje kanalizacijskega 

omrežja, se pravi, za odpadno vodo obnavljamo tudi vodovode 

in cestišče, še tisti del, kar ni ravno nad kanalizacijo, 

tisti del. Je bilo težko to čisto uskladiti, sploh glede na 

to, ker tudi dinamika projekta se več čas spreminja. Mislim, 

da to tudi sami na terenu občutite in vidite, da se kar 

zadeva hiti. Tako, da terminskih planov imamo zdaj že sedem 

in to verjetno ni zadnja sprememba. Tako da, ko bomo 

pripravljali proračun za prihodnje leto bomo morali dobro 

oceno narediti, koliko bo letos realizirano, koliko se pa 

prenaša v naslednje leto. Zdaj ta prenos v NRP-ju za letošnje 

leto je res minimalen, 41.000 eur, če se malo zmotiš ali ne 

napoveš na 100 eur natančno, je relativno malo. Je treba 

vedeti, da na tem NRP-ju niso samo stroški gradenj, so tudi 

stroški nadzora, so stroški obveščanja, so stroški služnosti 

in kakšen malenkostni strošek spremembe projektne 

dokumentacije, tako da je to celoten strošek. Zdaj, ko te 

stvari uskladimo, mi smo zahtevke sicer že oddali, tako da 

jih pregledujejo, če so računsko stvari pravilne. Se nekako 

nadejamo, da prihodnji mesec dobimo povrnjenih 970.000 eur, 

ker toliko daleč zdaj smo. Če pa samo še to mogoče povem, 

kar spreminjamo na tem NRP-ju vrednostno za letošnje leto. 

Zdaj, ko je skoraj v hiši skoraj že potrjena tudi osma 

začasna situacija za dela, ki so bila izvedena v maju. Bomo 

skupaj že samo na gradnji, na dobrih 3 milijonih, 
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realiziranih del. Tako, da zadeva kar gre. Je še to treba 

povedati, da na tem projektu smo dobili tudi zahtevek za 

upoštevanje izrednih okoliščin, kakor temu rečejo, ki 

vplivajo na dvig pogodbene cene. Mi v tej naši pogodbi imamo 

sicer zapisano fiksnost cen, ki se ne nanašajo na podražitve 

cen materiala. Ta fiksnost cen je tako. Lahko piše, ampak 

Obligacijski zakonik tudi to povozi in točno predpisuje kaj 

lahko izvajalec zahteva. Zdaj, glede na to, da neke sodne 

prakse okrog tega še ni izoblikovane oziroma se počasi 

izoblikuje, smo mi tudi zdaj na tem našem projektu za prve 

tri začasne situacije že priznali določene podražitve 

materiala. Zdaj še zaenkrat, bomo vsak čas na osmi situaciji, 

mi smo bili zdaj pri treh. V bistvu znesek niti ni tako 

grozen za prve tri situacije, je skoraj 78.000 eur na račun 

povečanja cen materialov, kar pomeni na že izdane situacije 

povprečno 10,5 % podražitev. Zdaj, ali bo ta procent na vse 

te naslednje situacije približno podoben, potem lahko vemo, 

če čisto tako izračunamo, da se bodo te naše podražitve kar 

gibale tam 600.000 plus še kaj. In mi smo v tem NRP-ju nekako 

to podražitev, vsaj kar je letošnje leto že finančno še 

vseeno pustili notri, tako da upajmo, bomo pa videli kmalu, 

ali te zadeve, naše prognoze, držijo ali ne. Toliko mogoče 

okrog tega projekta. Sami pa vidite, da smo zdaj na teh, 

nekako počasi zaključujemo z največjimi deli na različnih 

lokacijah. Snakovška cesta je danes dobila fini asfalt, tako 

da zapor cest, takih popolnih, ne bo več. Pločnik je skoraj 

v celoti tudi asfaltiran, tako da varna šolska pot, bom 

rekla, je končno vzpostavljena. Čeprav še manjkajo prometni 

znaki, ureditve pri kraju, tako da ni še vse. V Kovorju ravno 

tako, gradnja sama. Na koncu bo treba začetku, zdaj pospešeno 

pripravljati ceste oziroma podlago za asfaltiranje. Enako na 

Loki, kjer se po posameznih ulicah stvari že asfaltirajo. Ta 

glavna bo na koncu, prav zaradi teh stikov, tako da mislim, 

da imamo kar nek dober tempo in tudi upajmo, da bo finančno, 

da na koncu ne bo še kaj nas preveč vsekalo, če tako rečem. 

Bomo videli, kakšna bo sodna praksa in kako bomo stvari 

zaključili. Zdaj smo tako, da izvajalcu začasno priznavamo 

ta del stroška na podražitvah. To je to. Če boste imeli še 

kakšno vprašanje okrog tega, lahko povem.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa obema predstavljavcema 

tega rebalansa. Prosim za razpravo. Najprej odbori. Kako ste 

se pri vas okrog tega pogovarjali.  
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MARJAN VETERNIK (ODBOR ZA GOSPODARSTVO IN GOSPODARSKE JAVNE 

SLUŽBE): Odbor je obravnaval vsebino te točke in predlaga 

Občinskemu svetu v sprejem sklep.  

 

NEJC PERKO (ODBOR ZA OKOLJE IN PROSTOR): Naš odbor isto. Predlaga 

v sprejem.  

 

VIDA RAZTRESEN (ODBOR ZA DRUŽENE DEJAVNOSTI): Naš odbor tudi. 

Predlaga v sprejem. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa. Razprava svetnic in 

svetnikov.  

 

TEJA NEMEC(KOMISIJA ZA PRORAČUN IN ZAKLJUČNI RAČUN): 

Komisija. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Komisija, vas bi moral.  

 

TEJA NEMEC(KOMISIJA ZA PRORAČUN IN ZAKLJUČNI RAČUN): Nič 

hudega. Komisija za proračun in zaključni račun predlaga 

isto rebalans v sprejem.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa. Se še enkrat oproščam  

zaradi preskočenega vrstnega reda. Zdaj pa razprava svetnic 

in svetnikov. Tukaj imamo pripravljavce, razjasnili bomo vse 

kar se dogaja. Teja, izvoli.  

 

TEJA NEMEC: Bi samo vprašala, kdaj je predviden rok za 

zaključek teh del.  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): Za 

ta projekt? 

 

TEJA NEMEC: Ja, za DRR2.  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Zaključek je september prihodnje leto. Tako, da mislim, zdaj 

nisem šla ravno štet. Ampak, zadnjič, ko sem štela imamo 

praktično 2/3 že odprtih ali so v delu. Zaključenih je manj, 

ker povsod še nekaj manjka, tako da zdaj bomo začeli s 

pregledi in opozarjanjem na tisto odpravo pomanjkljivosti, 

tako da ja. Je, september prihodnje leto. Še bo. Ni to sama 

gradnja, izvajalec mora potem pripraviti tudi vso potrebno 

dokumentacijo in projekte izvedenih del in elaborate za vpis 

teh izvedenih stvari v zbirni kataster gospodarske javne 

infrastrukture, dokazilo o zanesljivosti, ki vključujejo vsa 



 

 26/37 

29. redna seja Občinskega sveta Občine Tržič 

potrdila, certifikate za materiale, vse meritve, tlačne 

preizkuse, dezinfekcije in tako naprej. Tako, da ta faza se 

pa zna kar v prihodnjem letu ali pa zdaj čez zimo malo bolj 

intenzivno začeti izvajati, ker moramo to pripeljati do 

uporabnega dovoljenja.  

 

TEJA NEMEC: Hvala.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Naprej, razpravljavci. Marjan, 

izvoli.  

 

MARJAN VETERNIK: V juliju se predvideva, da občina dobi 

970.000 eur povrnjenih sredstev. Me zanima ali bo kljub temu, 

se bo najem kredita, bo rentabilno. So to državna sredstva 

ali so tudi evropska vmes? 

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Hvala za besedo. Kar 

se tiče kredita, ga bomo črpali po potrebi. Glede na izdane 

situacije in dokler denar ne pride okoli. Ker bomo 

likvidnostni se bo črpalo toliko kot rabimo, ampak predvideno 

je črpanje v celoti do zaključka projekta. Tudi z vidika 

zagotavljanja finančne stabilnosti samega projekta. Glede na 

spremenjene okoliščine na bančnem trgu je kreditna pogodba 

sestavljena tako, da so možni različni dogovori glede 

sprememb le-teh, ampak glede na stanje višanja obrestnih 

mer. Dvomim, da bi bilo to potrebno ali kakorkoli. Gre za 

evropska in državna sredstva. Evropska v globalu, mislim, da 

85 % prispeva Evropska  unija, dodatnih 15 % pa Republika 

Slovenija. Ostalo pa še ni. DDV, finančna vrzel in ostalo. 

Tako, da koliko je sedaj financiranja. Če je 40 : 60 je že 

veliko ali pa 55 : 45.  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Tukaj v obrazložitvi smo zapisali znesek koliko je 

maksimalen. Ker mi tudi zdaj ne vemo s podražitvami, ki nam 

jih bo tudi Ljubljana tudi morala priznati na upravičenih 

stroških, do katere vrednosti bomo prišli. Tako, da tukaj so 

zadeve še malo odprte, ampak maksimalno, bi lahko dobili teh 

sofinancerskih 2.573.497 eur. Samo to se bo na koncu videlo, 

ko se bodo vse stvari poklopile, do kakšnega procenta 

pridemo.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Še naprej za razpravo.  

 

DRAGO ZALAR: Smem vprašati, koliko je pa skupno težek 

projekt?  
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JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): 

Skupno je projekt, samo gradbeno, brez DDV-ja je bilo nekaj 

čez 6 milijonov. Zdaj, DDV je različen. Pri kanalizaciji in 

pri vodovodu je povračljiv, ga izvajalcu ne plačamo, ga mi 

uveljavljamo. Pri cestah in meteorni kanalizaciji je pa DDV 

zraven, tako da zdaj čisto nimam tukaj celega.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Mislim, da je okrog 

8 milijonov, plus, glede na tisto kar je bilo… 

 

DRAGO ZALAR: Tri smo pa realizirali.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Tri, gradbeno. Vmes 

smo imeli še precej stroškov s projektiranjem in stroški 

nadzora. Tako, da tisto tudi več kot pol milijon znese.  

 

JASNA KAVČIČ (OBČINA TRŽIČ - URAD ZA OKOLJE IN PROSTOR): Bi 

morali NPR pogledati, saj je notri.  

 

DRAGO ZALAR: Hvala. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Še naprej. Razprava svetnic in 

svetnikov. Če ni, potem bomo ta predlog dali na glasovanje. 

Preverjamo stanje v dvorani. 18 svetnic in svetnikov je 

prisotnih.  

 

Preberem sklep: »Občinski svet Občine Tržič sprejme Predlog 

odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o proračunu Občine 

Tržič za leto 2022.« Kdo se s tem sklepom strinja? Sklep smo 

soglasno sprejeli. Hvala lepa.  

 

Preden preidemo na zadnjo točko dnevnega reda, bi med nami 

pozdravil tudi predstavnika zainteresirane javnosti, mag. 

Boruta Sajovica, bivšega župana, poslanca v Državnem zboru 

in vodje Poslanske skupine Svoboda. Iskreno dobrodošel.  

 

Prehajamo na 8. TOČKO DNEVNEGA REDA - OBČINSKO GLASILO 

TRŽIČAN; POROČILO O DELU UREDNIŠKEGA ODBORA IN FINANČNEM 

POSLOVANJU GLASILA TRŽIČAN V LETU 2021. Med nami pozdravljamo 

odgovorno urednico. Izvoli. Ji kar predajam besedo, da nas 

seznani z delom tega našega priljubljenega glasila.  

 

MAJA TEKAVEC (ODGOVORNA UREDNICA GLASILA TRŽIČAN): To je 

lepo slišati, da je priljubljen.  
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PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Če je pa res.  

 

MAJA TEKAVEC (ODGOVORNA UREDNICA GLASILA TRŽIČAN): K temu 

stremimo. Hvala za besedo. Lep pozdrav tudi moje strani. Jaz 

bom zelo kratka, ker se mi zdi, da ste glavnino dobili med 

poslanim gradivom. Bi mogoče par točk izpostavila, kar se 

tiče delovanja v letu 2021. Na začetku bi res povedala, da 

smo z ekipo delali dobro. Tako, da vemo, da gre ogromno enega 

sodelovanja, tako znotraj uredniškega odbora, kot 

dopisovanja z dopisniki, občani, iskanja tem. Načelom lahko 

rečem, da je bilo leto 2021 zelo dobro leto. Pripravili smo 

8 številk, toliko kot je bilo v načrtu. Vemo pa, da je bilo 

lansko leto še vedno v znamenju epidemije in korone. Kar 

pomeni, da se je to poznalo tudi pri količini prispevkov, 

ker ni bilo dogajanj. Temu posledično potem tudi ni bilo 

člankov in smo dejansko res morali sami intenzivno iskati, 

da smo vsako številko pripravili kar se da pestro in bogato. 

Lansko leto smo delali še v stari sestavi uredništva. Letos 

je nova zasedba, ampak lansko leto še velja znotraj starega 

uredniškega odbora. Če malo preletimo, kar se tiče rubrik še 

vedno prevladujejo članki v rubriki »Spremljamo, poročamo«. 

Bi mogoče na tem mestu izpostavila, da se pogrešajo članki 

v rubriki »Šport«. Kljub pozivu športnih društev, tukaj ni 

nekega interesa, da bi bili brani, da bi bili slišani, da bi 

karkoli povedali o svojem delu, tako da pogrešam mogoče 

vsebine. Bi mogoče dala tukaj Športno zvezo malo na stran, 

ker so edini, ki dejansko res pošiljajo in še to, če po 

pravici povem, jih moram pocukati za rokav.  

 

Kot druga tema, ki bi jo tudi izpostavila, se pogreša 

predsednike krajevnih skupnosti. Tukaj dejansko bi izluščila 

Žiganjo vas, Sebenje, tukaj je predsednica aktivna. Ostalo, 

se mi zdi, da v vsem tem času odkar sem urednica se zelo 

pogreša bolj aktivno, da bi mogoče kdaj kdo poroča znotraj 

krajevne skupnosti kaj se dogaja ali pa karkoli. Mogoče 

enkrat na leto. To ni za vseh osem številk mišljeno, ampak 

mogoče enkrat na leto, da se mogoče predsedniki malo 

oglasijo. Če ne drugače, da se mogoče malo predstavijo, 

kakorkoli. Tudi smo vedno pripravljeni iti naproti, 

zastaviti intervju, kakorkoli. Mogoče tega zanimanja, mogoče 

bi malo tega interesa z druge strani bolj želela. Želela, 

mogoče tudi pričakovala, če čisto po pravici povem.  

 

V zadnjem času je pa ena odmevnih vsebin »Tržičani po svetu«. 

To toliko klicev dobimo, toliko sporočil, na cesti 

ustavljajo. Tako, da to je res ena taka rdeča nit na katero 
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smo znotraj uredniškega odbora izredno ponosni. Res se mi 

zdi, da je ena taka rubrika, zelo vpadljiva, zelo zanimiva, 

pogledamo kje se nahajajo krajani, kaj delajo, kako jih je 

življenjska pot pripeljala do tja in tako naprej. Tako, da 

to ohranjamo tudi v bodoče. Imamo še ogromno kandidatov za 

podelati, tako da brez skrbi, boste še naprej lahko uživali 

v temu branju in pa seveda rubrika »V središču«. To je tudi 

ena od rubrik, med  zelo berljivimi, ker rubrika »V središču« 

je malo bolj v detajle usmerjena. Razni intervjuji, mogoče 

kakšna tema razširjena. Dve strani tudi namenjeni tej 

rubriki, tako da to sta dve rubriki, ki sta res tudi odmevni, 

kar se tiče odziva, ki pride do mene.  

 

V bistvu bi tudi izpostavila oziroma tudi pohvalila korektno 

sodelovanje s Specom d.o.o. z oblikovanjem, lektoriranjem in 

tudi s prodajo zadnjih štirih strani, ki so namenjene za 

komercialne vsebine. Tako, da res tukaj z moje strani, 

ogromno je res sodelovanja, ki mora biti z obeh strani 

zadovoljivo in fino je, da se lahko zaneseš drug na drugega. 

Tako, da tukaj podjetje Specom z moje strani, bi pohvalila. 

Tudi, če sami opažate, zadnje strani so v zadnjem času res 

prodane. Vsaj dve in pol do tri, nikoli ni tako dobro, da ne 

bi moralo biti še boljše, to je res. Ampak, glede na 

situacijo, kakršna je bila se pač podjetje zelo trudi čim 

več iztržiti. Največja težava s katero smo se spopadali v 

lanskem letu, tudi kdaj prej, pa nismo mogoče dali toliko 

poudarka na to, je ta, ne vsakič, se je pa zgodilo, da je s 

strani Pošte prišlo število izvodov preveč kot je planirano. 

Zdaj, število gospodinjstev oziroma naklada je 5.980. Jaz 

sem pridobila s strani Pošte lansko leto, ravno s tem 

namenom, najnovejši podatek, koliko je bilo gospodinjstev 

oktobra 2021, 5.764. Po teh izračunih, da smo malo videli 

zakaj prihaja do teh odstopanj, zakaj se zgodi, da v 

določenemu mesecu pošta prinese tudi po 100 izvodov nazaj. 

Kar je škoda. 100 izvodov. To je res škoda, se lahko 

podjetja, kakšna hiša, kjer sta dva gospodinjstva 

prijavljena in se potem en izvod da. V redu, ne rečemo, 

mogoče 20, 30 razlike, da pride ampak, to so cele škatle 

hodile nazaj. Potem, ko sem jaz klicala na Pošto, kaj se 

dogaja oziroma kako je lahko prišlo do tega, nekako nismo še 

skupaj prišli. Še enkrat bi mogoče izpostavila, to se ne 

dogaja pogosto, se pa. Dvakrat, mogoče bi Janja iz TPIC-a 

zdaj povedala točno, ki prejme paket nazaj. Se zgodi, meni 

osebno je res škoda. Ogromno truda vložimo v vsako številko. 

Sem se tudi pozanimala, kako je z rumenimi nalepkami, ki so 

na nabiralniku proti oglasom. Če to tudi se šteje in se 
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občinsko glasilo tukaj ne šteje zraven. Tako, da ni, občinska 

glasila grejo v nabiralnik, tudi če je rumena nalepka, torej 

proti komercialnim vsebinam. Tako, da mogoče smo na tem 

področju malo bolj pazljivi, da vidimo kje se je zataknilo. 

Ker tudi s podjetjem Specom smo vedno na vezi ali je mogoče 

v tistem mesecu prišlo do kakšne tiskarske napake in je 

preveč izvodov šlo ven. Ampak tukaj mi garantirajo, da ne. 

Mogoče na tem mestu smo malo bolj pozorni, če se bo to še 

dogajalo, da vidimo kje se to zdaj ustavi, da ne grejo stvari 

v nabiralnike. Tako, da načeloma sem ponosna na naše delo. 

Hvala.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala, Maja za vsebinski del te točke. 

Še finančni del, bo naša Mateja predstavila. Izvoli, Mateja.  

 

MATEJA NOSAN (OBČINSKA UPRAVA – URAD ZA SPLOŠNE IN PRAVNE 

ZADEVE): Hvala za besedo. Kakor je v gradivu tudi napisano, 

se pravi skupni stroški za osem številk Tržičana v letu 2021 

so znašali blizu 40.000 eur. Tukaj notri je zajeto 

oblikovanje, tisk, lektoriranje, distribucija, uredniško 

delo, provizija za trženje oglasnega prostora. Potem tudi 

stroški plač in nagrada članom uredniškega odbora. Tukaj je 

mogoče malo nerazumljivo napisano, kar se tiče provizije za 

trženje oglasnega prostora. Se pravi, skupno je bilo 

prodanega tržnega prostora za 16.017 eur, od tega 60 % vzame 

izvajalec, se pravi Specom, to je 9.600 in še nekaj. Medtem, 

ko 40 % ostane občini, to je 6.400 eur. Se pravi, da v 

bistvu, v primerjavi z letom 2020 smo mi tukaj kar precej 

več dobili nazaj notri, glede na prejšnjega izvajalca, ki 

smo ga imeli, ko nismo prišli niti do 1.000 eur oziroma nam 

je še kar nekaj manjkalo. Tako, da imamo praktično kar nekaj 

stroškov pokritih s tem trženjem zdaj.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa. Odpiram razpravo. Najprej 

odbori.  

 

MARJAN VETERNIK (ODBOR ZA GOSPODARSTVO IN GOSPODARSKE JAVNE 

SLUŽBE): Odbor se je seznanil s to točko.  

 

NEJC PERKO (ODBOR ZA OKOLJE IN PROSTOR): Nismo. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Niste obravnavali.  

 

VIDA RAZTRESEN (ODBOR ZA DRUŽENE DEJAVNOSTI): Mi smo 

obravnavali. Smo se  zmenili in pohvalili delo uredniškega 

odbora.  
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MAJA TEKAVEC (ODGOVORNA UREDNICA GLASILA TRŽIČAN): Hvala 

lepa.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Hvala lepa. Odpiram razpravo svetnic 

in svetnikov. Mogoče najprej Tomaža, ki je bil izzvan, kot 

predsednik krajevne skupnosti. Povej še svojo plat zgodbe.  

 

TOMAŽ MEGLIČ: Hvala za besedo. Jaz sem objavil en članek in 

sicer »Trn v peti«, kar pač pride v letošnje leto. Pobuda je 

na mestu, samo kar jaz vidim, do zdaj še ni bilo nič tako bi 

rekel kakšnega poziva predsednikom ali pa tudi predlog, da 

se pošlje. Ni nič tako osebno ni bilo nič rečeno, napišite. 

Sem zdaj tudi razmišljal kaj bi pisal, kar še ni bilo na 

facebook-u in tako naprej. Pa so teme, se da kaj. Narediti 

prispevek, tako da mogoče v letošnjem letu boste dobili še 

en prispevek.  

 

MAJA TEKAVEC (ODGOVORNA UREDNICA GLASILA TRŽIČAN): Super, 

lahko se tudi usedeva in pripraviva intervju. Zdaj boste 

praznovali, tako da… 

 

TOMAŽ MEGLIČ: Kar se tega tiče, je pa zdaj bi ravno problem, 

ko sem s TIC-em za objavo v juliju, ker imamo en kup 

prireditev. Je pa problem, da bo distribucija 4., kar je že 

po naši prireditvi. Če bi bilo v juniju, še nismo imeli 

programa. In potem za en vikend zamudimo z vso objavo, kar 

imamo ravno zdaj na začetku. Saj pravim, nihče ne kriv, ampak 

distribucija bo šla šele 4.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Mislim, da vseeno ni nič hudega, če 

tudi objaviš kaj se je dogajalo takrat, bodo ljudje gledali. 

Kar se tiče objav na facebook-u, Tržičana pretežno bere 

populacija, ki facebook-a ne bere. Tako, da je dobrodošlo 

pisati v Tržičana, ker ta populacija to glasilo zares bere. 

Nejc, izvoli.  

 

MAJA TEKAVEC (ODGOVORNA UREDNICA GLASILA TRŽIČAN): Samo 

nekaj bi tukaj, glede izida 4. julij. Prišlo je do tega, da 

smo prejšnji mesec, v bistvu 29. aprila trepetali ali bo 

Pošta izdala oziroma poslala na dom ali ne. Zato, ker smo 

imeli napoved budnice kdaj bo in potem me kliče Bojan s 

Specom-a, da Pošta po novem ob petkih ne pošilja pošiljk, če 

ni naslovnika gor. Tržičan bi moral v petek iti ven. Ampak 

se je Pošta na koncu vseeno odločila, da ga bodo raznosili, 

zato ker rekli, da bodo naslednji teden imeli ogromno reklam 
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in so nam šli malo na roko. Zato je datum prestavljen. 

Prvotno je bil mišljen prvi v mesecu izide, razen če kako 

drugače pride. Prvi zopet pride na petek in da se  izognemo 

temu ali bo ali ne bo, smo rekli, nič dajmo iti na varno 

strani in dajmo prestaviti na 4. julij, tako bo v ponedeljek 

izšel. Samo zaradi tega. Ob petkih se ne bomo morali več 

zanašati, zato smo bili primorani prestaviti.  

 

Kar se tiče poziva je tako. Pred leti so bile pozvane vse 

predsednice krajevnih skupnosti, ker je bila marčevska 

številka ob Dnevu žena in tudi ni bil odziv vseh. Tukaj 

mogoče sem začutila… hitro se najde izgovor.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Še naprej razprava svetnic in 

svetnikov. Izvoli, Mojca.  

 

MOJCA ČADEŽ: Mi ni čisto jasno glede tega viška, kar ste 

rekla. Ali to Pošta potem enostavno ni oddala.  

 

MAJA TEKAVEC (ODGOVORNA UREDNICA GLASILA TRŽIČAN): Mi smo 

razmišljali, da verjetno je do tega moralo priti, da mogoče 

zaradi enega časopisa poštar ni nekam šel, mogoče, malo dlje. 

Edino to smo dobili razlago.  

 

MOJCA ČADEŽ: Ko je toliko komadov, a ne.  

 

MAJA TEKAVEC (ODGOVORNA UREDNICA GLASILA TRŽIČAN): Ja, to je 

konkretno, to so cele škatle hodile nazaj.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Zaračunajo pa.  

 

MAJA TEKAVEC (ODGOVORNA UREDNICA GLASILA TRŽIČAN): Zato smo 

pa odreagirali. Sem takoj klicala kaj se dogaja in niso znali 

čisto točno povedati. Oni so rekli, mi raznosimo, saj bog ne 

daj, da bi karkoli, ker nimamo črno na belem nič. Ampak malo 

smo pozorni na to, kaj se dogaja.  

 

MOJCA ČADEŽ: Saj ni treba imeti, če toliko nazaj dobiš. To 

pomeni, da toliko ni bilo raznoženega. Čudno.  

 

MAJA TEKAVEC (ODGOVORNA UREDNICA GLASILA TRŽIČAN): Ker 

položnice se tudi da v nabiralnik. Mislim, da tudi občinsko 

glasilo gre lahko v nabiralnik.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Še kakšen za razpravo. Mladen, izvoli.  
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MLADEN NOVKOVIĆ: Jaz bi tukaj se tudi malo odzval. Najprej 

bi pohvalil, mi je zelo všeč Tržičan, je tudi zelo bran in 

dober in vse. Glede tega, da športna društva niso toliko 

odzivna. Jaz lahko čisto podam, sem malo razmišljal iz 

nogometnega kluba. Je težava. Ti, ki so vključeni v športno 

društvo se v glavnem se obvešča preko facebook-a oziroma 

drugih glasil. Ti dogodki, ki se dogajajo so tekme, grejo 

tudi po drugih in zdaj ujeti tisto do kdaj je za objaviti, 

kdaj pridejo številke ven. Enostavno pri nas ni tistega 

kadra, da bi to bil, da bi se ven s tem prav dajalo. Mogoče 

ena pobuda, pa tudi vem, da z vaše strani je vprašanje kako 

je za realizirati, koliko imate sredstev in tako naprej. 

Ampak, da bi se mogoče, bom rekel, ti ki pripravljajo gradiva 

mogoče odzvali na kakšno prireditev športno, tam naredili 

kakšen intervju oziroma pogledali si dogodek in potem, da je 

to pač Tržičan, da bi naredili en članek sami. Ne da zdaj 

mora klub slikati in poslati gradiva in vse to in vse 

pripraviti in tako. Bom rekel, mogoče s te strani, zdaj  na 

primer, nogometni klub ima v soboto 10-letnico. Je kar precej 

veliko, je Radio Aktual, je taka »fejst« reklama, bo kar en 

tak precej velik dogodek. Pa ravno razmišljam, nismo imeli, 

da bi to objavili v Tržičana, da bi šli, pa bi bilo zelo 

dobro.  

 

MAJA TEKAVEC (ODGOVORNA UREDNICA GLASILA TRŽIČAN): Ja, v 

zadnji številki, bi bilo super, da bi ta dogodek objavili.  

 

MLADEN NOVKOVIĆ: Saj pravim, ne samo nogometni klub, očitno 

še druga društva, da imajo isto težavo. Mogoče, da bi nekdo, 

občina, kakšen evro zraven, da se še kakšnega novinarja 

oziroma človeka, ki pripravlja članke, da se ga privabi in 

da se to bolj intenzivno poroča s kraja dogodka kaj se je 

dogajalo. Nekdo, ki to obvlada, ki zna. Po društvih ljudje 

niso tako strokovni, da bi to pripravili članek in poslikali 

in vse to uredili in dostavili. To je to.  

 

MAJA TEKAVEC (ODGOVORNA UREDNICA GLASILA TRŽIČAN): Zdaj 

tako, občinsko glasilo je v osnovi glasilo namenjeno krajanom 

in krajankam oziroma občanom in občankam. Zato je občinsko 

glasilo in v osnovi dajemo prednost njim. Se potrudijo, 

usedejo, spišejo, pošljejo fotografijo in tako naprej. Naše 

delo je v bistvu, jaz delam s to ekipo na način, da številko 

mogoče še malo popestrimo iz drugih kanalov in jaz najprej 

dam prednost njim. Ko dobim ta nabor in ko vidim malo v 

kateri smeri bo kakšna rubrika prevladovala in rečem, aha 

tam še nič nimamo. Gremo zdaj to malo še pokriti, da čim več 
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teh rubrik pokrijemo, tako da v osnovi je tako. Zdaj, če 

bomo šli pa v to smer, potem bomo morali uredniški odbor kar 

konkretno obračati. To je delo, mi hodimo drugače, ne bom 

rekla, da ne gremo. Hodimo na prireditve, se dobivamo s 

sogovorniki, snemamo intervjuje, tako da ni to samo »maili«. 

Konkretno, se kliče, se piše, tako da tukaj pač, rečemo tam 

in tam je dogodek, ali je katera pripravljena, mogoče katera 

bo tam že, da spiše. Delamo v tej smeri, kar konkretno 

veliko.  

 

Mogoče, ko sem ravno pri besedi, tudi rubrika »Gospodarstvo« 

zelo peša. Kljub pozivom. Tukaj kontaktiram podjetja, da bi 

mogoče predstavili se, gradijo se nova podjetja oziroma 

prizidki, pa mogoče tudi tukaj ni nekega odziva. Več kakor 

toliko pa jaz ne morem prositi.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Jaka, izvoli.  

 

JAKA JANKOVEC: Jaz bi se malo na to športno rubriko navezal. 

Mogoče dal predlog, da enkrat na leto klub pripravi neko 

poročilo oziroma predstavitev. To pa mislim, da ne bi bil 

problem, en članek skupaj sestaviti, ki bi ga potem vi 

strokovno obdelali, če že ni.  

 

MAJA TEKAVEC (ODGOVORNA UREDNICA GLASILA TRŽIČAN): Lahko pa 

samo foto reportažo naredimo. Ni problema.  

 

MLADEN NOVKOVIĆ: Vsak, ki je pripravljen kaj narediti je 

dobrodošel.  

 

MAJA TEKAVEC (ODGOVORNA UREDNICA GLASILA TRŽIČAN): To je 

toliko, kolikor je interesu posameznika. Če je društvu v 

interesu, da se promovira, da si tudi močan arhiv naredi, da 

se ga vidi, sliši. Tržičan gre po cele svetu, to morate 

vedeti. To se pošlje, ne vem točno koliko je številka, ki se 

razpošilja po svetu. To je pač tako.  

 

MARJAN VERTERNIK: Zdaj programska zasnova Tržičana se je na 

oglasnem prostoru spremenila, se je povečala za eno stran. 

Me zanima kako, ali je spremenjena provizija ali … 

/nerazumljivo/…. 

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Saj to ti je pa prej povedala. Lahko 

še enkrat Mateja poveš številke.  
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MATEJA NOSAN (OBČINSKA UPRAVA – URAD ZA SPLOŠNE IN PRAVNE 

ZADEVE): Provizija je kakor je bilo takrat dogovorjeno, ko 

smo podpisali pogodbo. Mislim, da je bilo to septembra 2020. 

gre 60 % izvajalcu, 40 % občini in tudi, če je ena stran. 

Recimo, tisto kar smo rekli, da je lahko dodatno, da je vmes 

še kakšna, to ostane isto.  

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Bistveno se mi zdi 

to, se opravičujem, sem kar vskočil, da je v preteklem letu 

še ne 1.000 eur, zdaj smo pa na 6.406 eur. Tako, da mislim, 

da je en velik napredek. Razumem tudi pobudo, da moramo še 

kaj iztržiti. Se borimo. Skupno smo morali plačati, vse 

skupaj je bilo provizije 16.000, 9.000 smo odvedli Specom-

u.  

 

MATEJA NOSAN (OBČINSKA UPRAVA – URAD ZA SPLOŠNE IN PRAVNE 

ZADEVE): Če lahko jaz samo dodam. S prejšnjim ponudnikom smo 

imeli 70 : 30 razmerje. S tem, da je občina dobila 70, pa 

ponudnik 30 in nismo na 1.000 prišli.  

 

MARJAN VERTERNIK: Še mogoče, on je že podražil za 15 %, 

Specom, storitev. Me zanima za naslednjo pogodbo. So že 

kakšne informacije, bo povišal cene? 

 

KLEMEN SRNA (DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE): Pogodba se izteče 

konec tega leta. Še štiri številka izda, mi gremo na portal 

javnih naročil. Glede na trenutno stanje se bo kvečjemu 

razmišljalo o ročnosti pogodbe. Nekako je razmišljanje, ki 

se izoblikuje pri nas vsaj, da v primeru daljših pogodb je 

dobro vsaj na nek način določiti na kakšen način se cena 

spreminja, da ni tako, kot smo prej slišali pri DRR2. Da je 

potem treba metodologije in podobne stvari. Saj to so vse 

občine, vsi javni naročniki s tem soočamo. Da je že vnaprej 

potrebno vedeti na kakšen način se cene spreminjajo v primeru 

daljših pogodb. V primeru krajših vztrajamo na fiksnosti 

cen, pri čemer so z daj določene okoliščine že znane. 

Napovedi inflacije so in jih je ponudnik dolžan vkalkulirati. 

Zdaj kakšna bo cena je totalna špekulacija. Najboljše bo 

pokazal trg, zato gremo na portal javnih naročil in tam se 

bo  izoblikovala neka konkurenčna cena. Saj pravim, zdaj je 

dvoletna pogodba. Do zdaj smo imeli dvoletne pogodbe ali 

bomo šli na eno letno ali mogoče dve letno. Vseeno vztrajamo 

na fiksnosti, to je pa za proučiti.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Vida, izvoli.  
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VIDA RAZTRESEN: Mogoče uredniškemu odboru, ker vsa društva 

na koncu leta oziroma na začetku leta naredijo programe kdaj 

bodo imeli kakšna tekmovanja. Mogoče s tega ven se potegne 

in še ljudje se bodo seznanili kdaj se bo kaj dogajalo.  

 

MAJA TEKAVEC (ODGOVORNA UREDNICA GLASILA TRŽIČAN): To je že 

vse  zabeleženo v koledarju dogodkov.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: To imaš posebno stran za to.  

 

MAJA TEKAVEC (ODGOVORNA UREDNICA GLASILA TRŽIČAN): Zadnja, 

predzadnja stran, »Koledar dogodkov«, to je stran, ki v 

bistvu napoveduje dogajanje čez cel mesec. 

 

VIDA RAZTRESEN: Mogoče bi enkrat eno društvo, da se 

predstavi. Ali dva, potem spet naslednja, malo več, ne samo 

tisti koledarček zadaj.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Samo to je na društvih, koliko so oni 

zainteresirani, da se predstavijo, da se promovirajo. Kot 

društvo mora samo sestaviti ta prispevek, notri te podatke, 

ki mislijo, da so smiselni, da se predstavijo širši javnosti 

navesti, potem pa poslati v objavi.  

 

VIDA RAZTRESEN: Da se določi kaj bojo počeli čez leto, da se  

nekako intervju naredi in se potem napiše.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Težava je v tem, da društvo tisto 

svojo dejavnost opravljajo zgledno in tako kot je treba. Za 

tistega pisca pa zmanjka, kdo bi to napisal. A ne Mladen? 

 

MLADEN NOVKOVIĆ: Čisto tako bom rekel, tudi vprašanje koliko 

je izvedljivo. Zdaj, če ima eno društvo sedem, osem, devet 

tekem na teden, pa s kom, kdaj, ura in to. Potem imate pa 

dve strani za en nogometni klub vsak mesec.  

 

MAJA TEKAVEC (ODGOVORNA UREDNICA GLASILA TRŽIČAN): Saj ni 

treba vsak mesec. V bistvu imamo nekako, lahko povem, da 

imamo tukaj pogoj, v bistvu sklep, ki smo ga sprejeli, ker 

se je v zadnjem času dogajalo, da so ena in ista društva 

pošiljala rezultate in to je bilo od 80. mesta naprej. Smo 

takrat nekako morali omejiti, ker se je pač ponavljalo. In 

to je vsaka številka eno in isto društvo, ena in ista 

uvrstitev in tukaj smo malo omejili zato, da smo res lahko.  
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MLADEN NOVKOVIĆ: … katere, s kom, tekem, recimo sedem, osem, 

ura in to. Da bi to opisal, sta dve strani.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Ne to ne bo.  

 

MAJA TEKAVEC (ODGOVORNA UREDNICA GLASILA TRŽIČAN): Ampak 

kakor vem imate tudi tabore. Tabori niso osemkrat na mesec. 

Mogoče.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Dobro, da ne bomo preveč zašli, še 

kdo za razpravo na to temo. Če ni več razpravljavcev, malo 

posluha še, še malo koncentracije. Preštejmo koliko nas je 

trenutno zdaj še v dvorani. 18 svetnic in svetnikov je 

prisotnih v dvorani. Preberem predlog sklepa. Maja najlepša 

hvala za tvoje poročanje. Vso srečo naprej še.  

 

MAJA TEKAVEC (ODGOVORNA UREDNICA GLASILA TRŽIČAN): Hvala 

vam.  

 

PODŽUPAN DUŠAN BODLAJ: Predlog sklepa je sledeč: »Občinski 

svet Občine Tržič se seznani s poročilom o delu uredniškega 

odbora in finančnem poslovanju občinskega glasila Tržičan v 

letu 2021.« Kdo se s tem sklepom strinja? Sklep smo soglasno 

sprejeli.  

 

Zdaj še malo posluha prosim. Sejo formalno zaključujem in se 

vam zahvaljujem za pozornost, vam želim lepe počitnice, čim 

več polnjenja baterij, čim več zdravja in veselja.  

 

Seja je bila končana ob 18.53 uri.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


